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Vraag Antwoord

Algemeen: 

De startersleningen lijken, net als in meer gemeenten best een 
succes. Je ziet dat na enkele jaren veel starters (grote) delen 
(extra) aflossen van de lening. 

Zijn er echter ook andere verhalen in de zin van 
betalingsproblemen of achterstanden?

Er hebben zich tot op heden geen betalingsachterstanden voorgedaan in Woudenberg. 
Tegelijkertijd komt een extra aflossing sporadisch voor. In de eerste jaren wordt vrijwel 
niet extra afgelost, maar een deel van de starters kiest hier op de langere termijn wel 
voor. De meeste aanvragen voor een starterslening zijn voor woningen met een waarde 
op of net onder de NHG-grens. Hierbij hebben meerdere starters aangegeven dat zij de 
woning zonder een starterslening niet hadden kunnen aankopen.  


